

Title (en)

Precast transportable reinforced concrete container for dangerous liquids storage.

Title (de)

Vorgefertigte, transportable Raumzelle aus Stahlbeton zur Lagerung gefährlicher Flüssigkeiten.

Title (fr)

Cellule préfabriquée et transportable en béton armé pour stockage de liquides dangereux.

Publication

EP 0400296 A1 19901205 (DE)

Application

EP 90105982 A 19900329

Priority

DE 8906614 U 19890530

Abstract (en)

The precast transportable reinforced concrete container for the storage of hazardous liquids consists of an essentially cuboid top part (1) having a cover (3) and four side walls (4), one of which comprises a door (7), and having a bottom construction (2) which has an upright edge (9) running around on all sides, on which the lower edges (4a) of the side walls of the top part (1) can be placed. The bottom construction (2) is a single-piece flat reinforced concrete trough (2) consisting of a bottom panel (8) and the upright edge (9) running around on all sides. <IMAGE>

Abstract (de)

Die vorgefertigte, transportable Raumzelle aus Stahlbeton zur Lagerung gefährlicher Flüssigkeiten besteht aus einem im wesentlichen quaderförmigen Oberteil (1), mit einer Decke (3) und vier Seitenwänden (4), von denen eine eine Tür (7) umfaßt, und mit einer Bodenkonstruktion (2), welche einen hochgezogenen, allseitig umlaufenden Rand (9) aufweist, auf welchen die Seitenwände des Oberteils (1) mit ihren unteren Rändern (4a) aufsetzbar sind. Die Bodenkonstruktion (2) ist eine einteilige, flache Stahlbetonwanne (2), bestehend aus einer Bodenplatte (8) und dem hochgezogenen, allseitig umlaufenden Rand (9).

IPC 1-7

B65D 90/24; E04H 5/02

IPC 8 full level

B65D 90/24 (2006.01); **E04H 7/18** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 90/24 (2013.01); **E04H 7/18** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 8704772 U1 19870709
- [A] DE 8809994 U1 19880922

Cited by

EP0498057A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR LI NL

DOCDB simple family (publication)

DE 8906614 U1 19890713; EP 0400296 A1 19901205

DOCDB simple family (application)

DE 8906614 U 19890530; EP 90105982 A 19900329